
Dana 16. travnja 2018. godine, održana je 7. tematska sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica 
posvećena turizmu, kao najvažnijoj gospodarskoj grani Vodica. Kako je sjednica bila posvećena 
turizmu, započela je sa aktualnim satom i pitanjima postavljenih od strane gradskih vijećnika koja su 
se odnosila na tu problematiku.  

Osim vijećnika na ovoj sjednici prisustvovali su važni sudionici i nositelji vodičkog turizma 
direktorica Turističke zajednice grada Vodica Anita Franin Pečarica, direktor hotela Olympia Darko 
Bastić, direktor hotela Punta Damir Varošanec, direktorica hotela Imperijal Nataša Ban, direktor ACI-
ja Vodice Stanko Skočić, direktorica Gradskog parkinga d.o.o. Marija Bakmaz, direktor komunalne 
gradske tvrtke Leć d.o.o. Stanko Birin, Destina d.o.o. Ante Cukrov te zamjenik načelnika Policijske 
postaje Vodica Duje Troskot i predsjednik Udruženja obrtnika Vodice i Tribunj Zrinski Ivas, 
predsjednik Ceha ugostitelja Ivica Zanze i predstavnik privatnih iznajmljivača Vodica Alen Mateša.  

Na ovoj održanoj 7. sjednici prisegnula je nova gradska vijećnica koalicije SDP-HNS Rafaela 
Sladoljev Bastić budući je dosadašnja vijećnica Sunčica Grubelić svoj vijećnički mandat stavila u 
mirovanje. 

 

Jednoglasno je sa 13 glasova usvojen dnevni red sa jednom točkom: 

1. Analiza protekle turističke sezone i razvoja turizma u Vodicama. 

 

 


